
Vragen van GroenLinks aan wethouder Scheepers inzake het herplanten van bomen 

Op meerdere plaatsen in Hilversum vallen er gaten in bomenrijen als gevolg van 

epidemische boomziekten (essentakstrefte, kastanjebliedingsziekte, iepziekte etc). Bomen 

vallen hierdoor massaal uit ruim voor dat hun natuurlijke ouderdom is bereikt. Dat betekent 

dat extra herplant noodzakelijk is . 

 

GroenLinks heeft hierover de volgende vragen. 

1. Welke afschrijving hanteert Hilversum voor aangeplante bomen? 

2. Is in de begroting voorzien in de kosten voor de extra vervangingslast als gevolg van de 

uitval?  

a. Hoe omvangrijk is deze post en is die post voldoende groot? 

b. Zo nee, is bekend wat daar voor bij benadering noodzakelijk is? 

3. Hoe snel wordt (in een laan beplanting) tot tussentijdse herplant overgegaan? 

4. Wat wordt er in Hilversum gedaan aan (tussentijdse) grondverbetering (anders dan bij 

aanplanting)? 

 

met vriendelijke groet, 

Frank Kool 

GroenLinks Hilversum 

 


